
Vaig nàixer a Alcoi l'any 1992. Soc graduat en Sociologia per la Universitat d’Alacant.

La meua formació i experiència es centra en tres àmbits bàsicament: les avaluacions d'impacte
socioambiental,  la  sostenibilitat  i  la  participació  ciutadana.  A banda,  en la  actualitat  em trobe
cursant un màster oficial de Turisme Sostenible i Tècniques de la Informació i la Comunicació a la
UOC.

L'any  2016,  vaig  participar  com  a  ponent  en  un  Congrés  Internacional  de  Sociologia  sobre
avaluacions  d'impacte  on  vaig  poder  presentar  la  meua  investigació  sobre  el  projecte
d'Alcoinnova. A més, vaig participar com a investigador social en una avaluació d'impacte sobre
agricultura en diferents ciutats d'Andalusia en l'empresa EIS Methods en un projecte per a la Junta
d'Andalusia.  L'any  2017,  vaig  col·laborar  amb  la  Fundació  Vicent  Ferrer  com  a  Tècnic  de
Sensibilització de la província d'Alacant i Múrcia, on vaig tindre la sort d'impartir xarrades per a
conscienciar xiquets, xiquetes i adolescents sobre la situació de pobresa que es viu a l'Índia així
com coordinar  i  desenvolupar  totes  les  tasques  de sensibilització  de la  Fundació  a  les  dues
províncies. Com tota persona jove de la meua generació, a banda he desenvolupat altres tasques
i treballs que no guarden relació amb la meua formació professional.

També he sigut des de menut i oficialment dels 16 anys voluntari de l'Agrupació Contra Incendis
Forestals  (A.C.I.F.)  en  la  prevenció  i  l'extinció  d'incendis  forestals,  així  com  en  labors  de
reforestació o en la recerca de persones perdudes.

Sóc una víctima més del despertar polític que va suposar per a la ciutadania el moviment 15M.
Com per a molts de nosaltres, així començava una nova etapa, una nova forma d'entendre la
política per a una gran majoria de gent, conscients de la necessitat d'organitzar-nos i mobilitzar-
nos per a recuperar els drets que alguns ens van fer perdre.

Per això, ja fa 7 anys vaig decidir acostar-me a eixa nova il·lusió col·lectiva que va aparéixer a
l’escena política que es diu Podem. Per eixa necessitat que la gent normal ens impliquem en la
política per a posar-la al servei d’allò comú i les majories socials i no del benefici d'uns pocs.

Forme part del Cercle de Podem Alcoi des d'aquelles primeres reunions que van donar lloc a la
seua creació i en l'actualitat. Des de 2018 sóc membre de la Coordinadora Municipal de Podem
Alcoi  com  a  responsable  de  comunicació  i  xarxes  socials  i  regidor  del  grup  municipal  de
l’ajuntament des de l’any 2019. 

També col·labore amb altres col·lectius socials i altres organitzacions sense anim de lucre com
Santuario Animal.


